
Referat FAU-møte den 12. juni 2018 

Tilstede:  Lena Leikvoll (1. trinn) 

Ragnhild Andreassen (referent, 2. trinn)  

Joachim Deisz (kasserer, 4. trinn)  

Frode Monsen (5. trinn) 

 Thomas Sørensen (leder, 6. trinn)  

Rektor Truls Larsen 

Forfall:  Kristine Nielsen Lie (nestleder, 3. trinn)  

Kristine Fossbakk (7. trinn) 

     

Nr Sak Ansvarlig 

1.  Fra rektor 

• Flytteprosessen til Skolepaviljongen ble gjennomført 
som planlagt og skolen er fornøyd så langt. Noen 
småoppgaver gjenstår. Ventilasjonssystemet må 
finjusteres. Tester ut trådløst nettverk, da elevene kun vil 
ha trådløse pc-er. Planen er at 1-trinn skal lære å skrive på 
pc. Skolen vurderer å gå over fra pc til chromebooks. 
Skolen får dekket 1 pc pr 4 elev. U-dir. har laget et program 
for digitale ferdigheter skolen skal rulle ut til høsten.  

• Foreldreundersøkelsen – sett på den sammen med 
lærerne, men foreløpig ikke jobbet med resultatene.  

• S-AMU   
o Skolen kan ikke pålegge barn lekser.  
o Noen lærere opplever at foreldregruppen 

motarbeider lærerne. 

• Inspeksjon i friminuttene – det er 7 lærere som har 
inspeksjon i friminuttene, samme antall som gml. skolen. 

• Gjenglemt tøy vil bli å finne på basen og rektor henviser til 
at foreldre tar en titt. 

• Skoleplan for skoleåret 2018/19 er godkjent. 
 
 

 

2.  17. mai arrangementet 
 

• 17-mai arrangementet gikk med 5000 i underskudd. 

• Stort overskudd av varer etter arrangementet med pølser, 
is og brus. Varene levert i retur på Rema1000. Vi følger 
opp om returen er kreditert. Vi gir 17-mai komiteen beskjed 
om å justere ned bestillingslisten for neste år. Problematisk 
med retur til butikken. 

• Thomas tar kontakt med Roar Kristoffersen (styreleder 
Eidsvågneset Barnehage), slik at det blir sendt faktura til 
barnehagen.  

• Pølsepose med kontanter er etterlyst. Vi sjekker med 
komiteen om den er kommet til rette. Pengene er i etterkant 
av møte bekreftet at er kommet til rette. FAU gir komiteen 
tilbakemelding om å sikre bedre rutine for oppbevaring av 
kontanter for fremtiden. 
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3.  Saker fra foreldre/ klassekontakter: 

• 3. trinn har vært utestengt fra fotballbanen pga. oppførsel. 
Rektors respons er at skolen ikke skal drive med kollektiv 
avstraffelse. 

• Hvor kan barna oppholde seg utendørs i regnvær – 
rektor viser til at det er svalganger utendørs hvor barna kan 
oppholde seg når det regner. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

4.  Sak vedrørende diskriminering 
FAU tok opp sak vedr. diskriminering av elev med rektor, som har 
fulgt opp saken, og det bekreftes at saken har løst seg på en god 
måte. 
 

 
 

5.  Eventuelt/ Annet 

• FAU-representanter ved neste skoleår 
Ønskelig at medlemmene sitter 2 år av gangen. Det skal 
velges nytt FAU-medlem for kommende 3.og 6.trinn. Viktig 
at de som går inn i FAU stiller på møtene. Leder av FAU 
Thomas Sørensen har sagt han kan sitte 1 år til, som blir 2 
år som leder og til sammen 3 år i FAU. Det er ønskelig at 
leder sitter 2 år av gangen. 
 

 
 

 

 

FAU ønsker alle foreldre en riktig god sommer! 


